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Referat	af	bestyrelsesmøde	d.20/09	2021	
	
Deltagere	
Dorte	Soltic	
Bjarne	Pyndt		
Jørgen	Højgård	
Lone	Brinksby	
Lars	Rasmussen	
Sekr.	Annelise	Friis	
 
Godkendelse	af	referat	fra	sidste	møde	26/6	2021	
    • Referat godkendt uden bemærkninger.  
 
Nyt	fra	formanden	
			•		Flere medlemmer har været generet af støj fra masten. 
        YouSee er bekendt med, at der kan være støjgener,  
        og har derfor sprøjtet nogle lameller med silicone, 
        hvilket erfaringsmæssigt har afhjulpet problemet 
        andre steder. 
      
   • En renovationsmedarbejder fra Refa har beklaget sig 
      til et medlem over nedhængende beplantning, hvilket 
      ved henvendelse til Refa dog viste sig at være grundløs. 



 
 
   • Der har desværre været tilfælde, hvor tomme grunde 
      er blevet brugt som “losseplads”, hvilket absolut ikke 
      er i orden.  
 
  • Det er heller ikke i orden, at der allerede nu lægges ud 
     til flisning. Det må først gøres fra 16/10! 
 
  • Max hastighed i vores område er 30km, og 
     bestyrelsen henstiller på det kraftigste til, at den 
     overholdes. 
 
  • Intet nyt mht. vandløb og Kystdirektorat. 
      
Nyt	fra	kassereren	
	•	Regnskab følger budget. 
 
 • Det har ikke været nødvendigt med rykkere i 
    forbindelse med tvangsslåningen i år, hvilket er 
    glædeligt. 
 
• GDPR - persondatalovgivningen tages op på 
    generalforsamlingen, mht hvilke data foreningen har på 
    det enkelte medlem. 
 
Nyt	fra	bestyrelsesmedlemmer	
 • Lone ønsker ikke genvalg til bestyrelsen på den 
    kommende generalforsamling, da de har solgt deres 
    sommerhus. Bestyrelsen takker Lone for hendes store 
    interesse og engagement i bestyrelsesarbejdet. 



 
 • Bjarne deltager Fællesforeningen af Sommerhusejere’s 
    Generalforsamling. 
 
  • Grøn Dag 16/10. Husk tilmelding senest 10/10 til 
     Jørgen. Se særskilt skrivelse. 
 
Generalforsamling	
		•	På den kommende generalforsamling 9/10 – 
     indkaldelse udsendes i løbet af ugen – er der som 
     tidligere nævnt brug for et nyt bestyrelsesmedlem, og 
     ligeledes en suppleant, og bestyrelsen håber inderligt, 
     at der er medlemmer, der har lyst til at stille op. 
 
	Evt.	
		•	Intet	at	behandle	
			
De	bedst	hilsner	Annelise,	sekr	


